



SMS alphanumeric sender ID registration

Note:

The sender ID must meet the following criteria.

- The sender ID must be associated with the account holder.
- Case-sensitive
- Permitted special characters
+ / - / _ / &
- Maximum 11 Character

Further information can be found in the Federal Law of 25 March 2026. [Link](#)

Hinweis:

Die Absender ID müssen folgenden Kriterien entsprechen.

- Absender ID steht im Zusammenhang mit dem Inhaber.
- Groß/Kleinschreibung beachten (Case-sensitiv)
- Nutzbare Sonderzeichen
+ / - / _ / &
- Maximal 11 Zeichen

Weiter Informationen finden Sie im Bundesgesetzblatt vom 25.03.2026. [Link](#)

1	Sender ID(s) no more than 40 alphanumeric sender identifiers within a six-month period	Musterbank
---	--	------------

Inhaber (owner):	legal entity or company
Adresse (address)	Musterstraße 44 Musterstadt Musterreich
e-mail contact email for the regulatory authority	musterman@max.com
Anbieter (Provider) Must be registered as NB-ICS mobil (AGG-directory)	A1 Telekom Austria AG
Begründung (reason)	e.g Information , TAN , notification + short description

1. I hereby confirm that, in the event of the use of trademarks or product names, all necessary rights have been obtained or have been duly secured. 2. I expressly instruct the provider to register this sender identification in accordance with the applicable provisions of the KEM-V 2009. 3. I acknowledge that the sender identifier may be used no earlier than 14 days after registration and is only permitted for as long as the requirements of the KEM-V 2009 are met. 4. I undertake to notify the provider of any changes affecting the use of the sender identifier, in particular if the authorisation or intended use ceases to apply.	1. Hiermit bestätige ich, dass im Falle der Verwendung von Marken- oder Produktnamen, sämtliche erforderlichen Rechte vorliegen bzw. ordnungsgemäß eingeholt wurden. 2. Ich beauftrage den Anbieter ausdrücklich, diese Absenderkennung(en) im Rahmen der geltenden Bestimmungen der KEM-V 2009 zu registrieren. 3. Ich nehme zur Kenntnis, dass die Absenderkennung frühestens 14 Tage nach Eintragung verwendet werden darf und nur zulässig ist, solange die Voraussetzungen der KEM-V 2009 erfüllt sind. 4. Ich verpflichte mich, dem Anbieter jede Änderung mitzuteilen, die die Verwendung der Absenderkennung betrifft, insbesondere wenn die Berechtigung oder der Verwendungszweck wegfällt.
--	--

Best regards / Mit freundlichen Grüßen,

Date: _____

Name; Job Title; Company Signature